
Zápis z jednání školské rady (ŠR) při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 
 

ze dne 2. 10. 2024 
 
Místo konání: ředitelna Gymnázia, Postupická 3150, Praha 4 
 
Účastni: Ing. Jitka Zykánová, Ing. Petr Toman, PaedDr. Ivo Pohořelý, Ing. Petr Hybš, 

Mgr. Emil Fischer, Klára Kadlecová DiS. (přes vzdálené připojení), k jednání byla 
pozvána p. ředitelka Mgr. Šárka Hurtlová 

 

Program: 

1. Volba předsedy školské rady 
2. Změny a úpravy školního řádu  
3. Projednání a schválení Výroční zprávy školy za školní rok 2023/2024 
4. Představení dalšího rozvoje školy 
5. Různé 

 

ad 1) 

Předsedou školské rady byl zvolen všemi hlasy Ing. Petr Hybš 

ad 2) 

Nově ustavení členové školské rady byli seznámeni se změnami, kterými prošel školní řád 
účinný od 1. 9. 2024. Jedná se zejména o snížení tolerované absence z 30% na 25% a 
elektronické omlouvání absence. Ing. Hybš v reakci na úpravy navrhuje do budoucna zvážit 
vázání uzavření klasifikace nikoliv na procenta absence, nýbrž na napsání stanoveného počtu 
testů. Domnívá se, že by to mohlo snížit stres u žáků v předmětech, kde je málo vyučovacích 
hodin. Omlouvání prostřednictvím Bakalářů je pozitivní změnou, jen by měla být rodičům 
umožněna vlastní změna hesla, která by zajistila vyšší míru soukromí v komunikaci s učiteli. 

ad3) 

Výroční zpráva byla přijata bez připomínek všemi členy ŠR. 

ad 4) 

P. ředitelka představila členům ŠR vizi dalšího rozvoje školy 

• probíhá další fáze zateplení budovy, ve výhledu je zateplit budovu celou, poslední fáze 
je spojena s vybudováním vnějšího výtahu, který by zajistil bezbariérovost školy 

 



• škola je zapojena do projektu IROP, který by měl znamenat výraznou modernizaci 
výukových prostor; vedle bezbariérovosti se jedná o rekonstrukci 7 odborných učeben, 
v současné chvíli se dokončuje projektová část 

ad 5) 

• Ing. Hybš vznesl dotaz na možnost úprav ŠVP – jako tip navrhuje využit v hodinách IVT 
vizuálního programovacího jazyku Scratch, který umožňuje vytvářet programy 
manipulací s grafickými programovými elementy a je dle Ing. Hybše pro žáky mnohem 
zábavnější než práce s textem. 

P. ředitelka reagovala s tím, že výuka IVT doznala v poslední době řady změn. Model 
ECDL, který je součástí obsahu výuky, nabízí do budoucna i možnost nahrazení 
praktické maturitní zkoušky certifikátem. Od letošního roku se pro zájemce otvírá nově 
kroužek 3D modelování. 

 

• Ing. Hybš vznesl dotaz, zda by bylo možné vytvořit z iniciativy rodičů fond, ze kterého 
by bylo možné lépe financovat kvalitní pedagogy. Dle p. ředitelky bohužel současná 
legislativa takovou možnost nenabízí. 

 

• Ing. Hybš vznesl dotaz, zda by nebylo možné zajistit pro vyšší žáky větší lavice a židle, 
aby odpovídaly nárokům na zdravé sezení. 

Škola žádnými informacemi o tom, že by žáci měli problémy se sezením nedisponuje, 
nicméně p. ředitelka probere toto téma na zasedání studentské rady. 

 

• Další jednání ŠR by mělo proběhnout v únoru příštího roku. 

 

Zapsal Ivo Pohořelý 

 

 

 


